

Hangi Memur Ne Kadar Bireysel Emeklilik Primi Ödeyecek?

50'den fazla çalışanı olan işyerlerinde 45 yaşını tamamlamamış olan (1.1.2017 itibariyle) her çalışan, ücretleri üzerinden her ay prim kesilmek suretiyle bireysel emeklilik sitemine dahil edilecek. - 20.09.2016

HANGİ MEMUR NE KADAR BİREYSEL EMEKLİLİK PRİMİ ÖDEYECEK?

50'den fazla çalışanı olan işyerlerinde 45 yaşını tamamlamamış olan (1.1.2017 itibariyle) her çalışan, ücretleri üzerinden her ay prim kesilmek suretiyle bireysel emeklilik sitemine dahil edilecek.

Bazı işyerlerinin Bakanlar Kurulu kararı ile kapsam dışında bırakılması mümkün olan bireysel emeklilik uygulamasında, zorunlu olarak emeklilik planına dâhil edilecek olan çalışanların sözleşmeden cayma ve ara verme gibi hakları da bulunuyor. Ayrıntılı haberimiz için [tıklayınız](#)....

Çalışanlardan her ay prim kesilecek

Bireysel emeklilik sitemine dahil edilecek olan memurlardan her ay “*çalışan katkı payı*” kesilecek.

Bu pay; 1/10/2008 tarihinden sonra memuriyete girenler için sosyal güvenlik primi kesintisine tabi olan prime esas kazancın %3'ü oranında, 1/10/2008 öncesinde Emekli Sandığına tabi görevlerde bulunanlar için ise emekli keseneğine esas matrahın %3'ü oranında olacak. Memurlar, belirlenen tutardan daha yüksek tutarda kesinti yapılmasını da isteyebilecek.

Hangi unvandaki memurdan ne kadar prim kesilecek?

İlk olarak 2017 Ocak maaşından kesilecek olan %3 oranındaki katkı payının miktarı kamu çalışanlarının hepsi için aynı olmayacak.

Enflasyon farkı zammı olmayacağını varsaydığımızda, kamu çalışanlarının aylık ücretlerine 1/1/2017 tarihinden geçerli olarak %3 oranında maaş zammı yapılacak. Bireysel emeklilik katkı payları da zamlı maaşlar üzerinden kesilecek.

Hangi unvandaki kamu çalışanının maaşından ne kadar bireysel katkı payı kesileceği konusunda bilgi olması bakımından, 15 Ocak 2017 zamlı maaşlarını esas alarak örnek seçtiğimiz bazı unvanlara ilişkin yaptığımız hesaplama sonuçlarına aşağıdaki tabloda yer verilmiştir.

15 Ocak 2017 maaşından kesilecek bireysel emeklilik katkı payı tutarı

Unvan	Derece Kademe	Hizmet Süresi	Maaştan Kesilecek Miktar
-Müsteşar	1/4	25 yıl ve üstü	131,63 TL
-Genel Müdür -Profesör -1. Sınıf Hakim ve Savcı	1/4	25 yıl ve üstü	122,70 TL
-Doçent	1/4	25 yıl ve üstü	109,87 TL

-Genel Müdür Yardımcısı -Daire Başkanı (mahalli idareler hariç) -Uzman (merkez-kariyer) -Uzman Tabip -Veteriner Hekim -Mühendis -Eczacı -Diş Hekimi -Müfettiş -Yardımcı Doçent	1/4	25 yıl ve üstü	100,94 TL
-Öğretmen -İstatistikçi -Ekonomist -Hemşire (mesleki lisans) -Avukat -Vaiz -Polis Memuru -Fizyoterapist -Ebe (mesleki lisans)	1/4	25 yıl ve üstü	82,79 TL

-Gelir Uzmanı -Defterdarlık Uzmanı -Kütüphaneci -Sosyolog -Şube Müdürü -Zabıt Katibi -Zabıta Memuru -Bilgisayar İşletmeni -Şef -Memur -Araştırmacı -Programcı -Koruma ve Güvenlik Görevlisi -VHKİ -İtfaiye Çavuşu	1/4	25 yıl ve üstü	80,48 TL
-Hizmetli -Teknisyen Yardımcısı	1/4	25 yıl ve üstü	65,93 TL
-Polis Memuru	8/1	1 yıldan az	83,35 TL
-Araştırma Görevlisi -Öğretim Görevlisi	7/1	1 yıldan az	80,60 TL

-Uzman Yardımcısı	9/1	1 yıldan az	77,56 TL
-Öğretmen	9/1	1 yıldan az	75,79 TL
-Tekniker	9/2	1 yıldan az	72,38 TL
-İmam-Hatip (meslek lisesi)	12/3	1 yıldan az	71,62 TL
-İnfaz ve Koruma Memuru	9/1	1 yıldan az	64,96 TL
-VHKİ	9/1	1 yıldan az	60,04 TL
-Hizmetli	9/1	1 yıldan az	58,94 TL

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA